
 
 
 
 

SKUPINA V PODPORO DR. FRANCETU BUČARJU V ZVEZI Z MNENJEM O ARBITRAŽNEM 
SPORAZUMU 

 
Na strani spletne skupnosti Facebook je ustanovljena skupina v podporo mnenju dr. Bučarja – če ste član 

te spletne skupnosti, ste toplo vabljeni, da se ji pridružite na tejle povezavi. 
 

VABILO H GLASOVANJU 

Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav se je v akciji revije Obrazi »Politični obraz leta 2009« uvrstil med 
deset finalistov – politikov, ki so po mnenju bralk in bralcev revije obrazi najbolj zaznamovali slovensko 
politično prizorišče. Ostali finalisti so Janez Janša, Zmago Jelinčič, Katarina Kresal, Matej Lahovnik, 
Ljudmila Novak, Borut Pahor, Danilo Türk, Jernej Vrtovec in Samuel Žbogar. 
Za predsednika SLS mag. Radovana Žerjava lahko glasujete do 11. novembra 2009, in sicer na dva 
načina: 
- preko dopisnic ali kuponov, objavljenih v revijah OBRAZI, JANA, STOP, LADY, ANJA, NAŠA ŽENA in 
LEPA&ZDRAVA), ki jih nalepite na dopisnico in pošljete na naslov: 
Delo Revije, d. d. 
uredništvo revije Obrazi 
Dunajska 5 
1509 Ljubljana  
s pripisom »Politični obraz leta 2009«; 
 
- prek SMS sporočila, v katerega vpišete ključno besedo POLITIK ime predlaganega  kandidata (torej 
POLITIK Radovan Žerjav) in pošljete na številko 6767. A pri tem naj vas opozorimo na stroške takšnega 
načina glasovanja: cena poslanega sporočila je po ceniku vašega operaterja. Cena prejetega SMS 
sporočila pa je 0,99 EUR in vključuje DDV. S sodelovanjem v storitvi uporabnik postane član storitve KLUB, 
ki je tedenska storitev po ceni 2,49 EUR. Uporabnik tedensko prejema sms (ali wap-push) z bogato 
mobilno vsebino in bonus točkami. Odjava od storitve KLUB:  pošlji sms KLUB STOP na 6767. 

http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts


VABLJENI H GLASOVANJU! 

 
NAPOVEDNIK DOGODKOV ZA TEDEN OD 9. 11. DO 
13. 11. 2009 
 
Sobota, 7. november 2009: 
 
Nedelja, 8. november 2009: 

 
Ponedeljek, 9. november 2009:  

  10:00 - 16. seja Mandatno-imunitetne komisije, katere član je svetnik SLS Cvetko Zupančič, bo v 
ponedeljek, 9. novembra 2009, ob 10. uri v sobi 209/II, v prostorih parlamenta Republike 
Slovenije, Ljubljana, Šubičeva 4. 

Torek, 10. november 2009 
 11:00 - 20. seja  Komisije Državnega sveta za mednarodne odnose in evropske zadeve, katere 

predsednik je državni svetnik SLS Vincenc Otoničar  
 12:30 - 3. seja Komisije Državnega sveta za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano katere člana sta 

državna svetnika SLS Vincenc Otoničar in Jože Slivšek 
 14:30 - 7. redna seja Odbora za visoko šolstvo, znanost in tehnološki razvoj, katerega član je 

poslanec SLS mag. Radovan Žerjav, v prostorih Univerze na Primorskem, Titov trg 4, Koper 
 14:30 - 45. seja Komisije Državnega sveta za državno ureditev, katere član je državni svetnik SLS 

Darko Fras 
 15:30 - 33. seja Komisije Državnega sveta za lokalno samoupravo in regionalni razvoj,  katere 

član je državni svetnik SLS Darko Fras 
Sreda, 11. november 2009:  

 8:30 - 25. nujna seja Odbora za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje 
 9:00 - 11. redna seja Odbora za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katere član je 

poslanec SLS Gvido Kres 
 9:00 - 20. redna seja Odbora za zunanjo politiko, katere član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 
 10:00 - 28. seja Interesne skupine lokalnih interesov, katere član je državni svetnik SLS Darko 

Fras 
 12:00 - 20. seja Interesne skupine kmetov, obrtnikov in samostojnih poklicev, katere član je kot 

predstavnik kmetov državni svetnik SLS Peter Vrisk 
 13:00 - 20. seja Državnega sveta Republike Slovenije 

Četrtek, 12. november 2009:   
 11:00 - 4. redna seja Komisije za nadzor obveščevalnih in varnostnih služb, katere član je 

poslanec SLS Gvido Kres 
 12:00 - 2. nadaljevanje 2. seje Komisije za nadzor obveščevalnih in varnostnih služb 

Petek, 13. november 2009:  
 
Sobota, 14. november 2009: 

SLS O NOTRANJE- IN ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: REFORMACIJA JE SLOVENCEM DALA NAJVEČJI ZAKLAD – 
SLOVENSKI KNJIŽNI JEZIK 
 



 

Ob jutrišnjem prazniku, dnevu reformacije, ki ga Slovenija od 
leta 1992 tudi uradno obeležuje v spomin na prvo slovensko 
knjigo in vse dosežke reformacijskega gibanja, ki smo jih dobili 
Slovenci, predsednik SLS mag. Radovan Žerjav poudarja: 
»Globoko moramo biti hvaležni reformaciji in takrat delujočemu 
Primožu Trubarju, ki je Slovencem dal naš največji zaklad – 
slovenski knjižni jezik.« V današnjih časih, ko je na preizkušnji 
naša narodna zavest, se moramo še posebej zavedati, kako 
pomembno je »stati inu obstati«, kot je rekel Trubar, in kako 
pomembno je boriti se za lasten narod in njegove interese. 
»Danes bolj kot kdajkoli potrebujemo ljudi, ki se zavedajo 
pomena slovenstva in pomembnosti tega, da ima narod ne le 
svoj jezik, pač pa tudi svoje celovito ozemlje, s katerim lahko 
suvereno in po lastni volji, a – in to posebej poudarjam – 
odgovorno in vestno razpolaga,« je še opozoril mag. Radovan 
Žerjav.  
S prvo knjigo smo Slovenci dobili lasten knjižni jezik in svoj 
prostor na zemljevidu evropskih narodov. »Vendar pa se zdi, da 
smo to naše mesto in našo vlogo začeli jemati za samoumevno 
in da smo pozabili, kako trd je bil boj za naš sedanji položaj 
suverene in neodvisne države in naroda. Kako naj sicer drugače 
razumemo slepo vztrajanje aktualne vlade pri podpori 
trenutnemu predlogu arbitražnega sporazuma o slovensko-
hrvaški meji, ko se Slovenija prostovoljno odreka enemu izmed 
simbolov njene državnosti – prostemu dostopu na odprto morje 
in s tem statusu pomorske države?,« se ob tem še sprašuje 
predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. »Priložnosti, kot je 
obeležitev dneva reformacije, nudijo možnost, da s ponosom 
zremo na slovensko zgodovino in na dosežke naših prednikov, 
ki so nam s svojimi pogumnimi in včasih tudi tveganimi dejanji 
omogočili svobodno in demokratično sedanjost v lastni državi. 
Sprašujem pa se, če bodo tudi naši zanamci lahko s ponosom 
zrli na današnji čas in na naša dejanja? Vlada RS je namreč tik 
pred tem, da zavrže vitalne slovenske interese – in to ne glede 
na vse argumente in politične ter moralne avtoritete, ki jo 
prepričujejo o nasprotnem,« zaključuje predsednik SLS mag. 
Radovan Žerjav.  
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav pa ob tem vsem 
Slovenkam in Slovencem želi miren dan reformacije, ki naj ga 
preživijo z mislijo na vso lepoto slovenskega jezika, tega bisera 
naše narodne identitete in največjega darila reformacijskega 
gibanja slovenskemu narodu. 

 
SLS: LAŽNIVO SE JE V JAVNOSTI PREDSTAVLJATI KOT NEODVISNI STROKOVNJAK IN OB TEM IMETI 
SKLENJENO POGODBO Z MINISTRSTVOM OZ. VLADO ZA TO PODROČJE 
 
SLS v odzivu na četrtkov odgovor Vlade RS na pisno poslansko vprašanje vodje PS SLS Jakoba Presečnika 
v zvezi s pogodbami Vlade RS oz. Ministrstva za zunanje zadeve RS z zunanjimi svetovalci ogorčeno 
ugotavlja, da je Vlada RS oz. MZZ prek strokovnjakov, s katerimi ima ministrstvo sklenjene pogodbe za 
svetovanje, dalj časa grobo zavajalo javnost. V odgovoru Presečniku Vlada RS oz. Ministrstvo za zunanje 
zadeve RS namreč navaja, da ima MZZ sklenjene veljavne pogodbe za svetovanje s področja 
mednarodnega prava med drugimi tudi z naslednjima zunanjima svetovalkama: dr. Mirjam Škrk in dr. 
Vasilko Sancin, ki sta se največkrat pojavili v medijih kot zagovornici predloga arbitražnega sporazuma in 
kot neodvisni strokovnjakinji. Vodja PS SLS Jakob Presečnik ob tem ugotavlja: »Vlada je danes uradno 
priznala, da ima Ministrstvo za zunanje zadeve RS z njima sklenjene pogodbe za svetovanje s področja 
mednarodnega prava pri vprašanju za odnose s Hrvaško, torej gre za popolno, neetično, neprofesionalno 
in lažnivo predstavljanje v preteklem obdobju v medijih, da sta neodvisni strokovnjakinji.« SLS poudarja, 
da če si na plačilni listi ministrstva ali vlade za konkreten projekt ali strokovno področje, ne moreš v 
javnosti nastopati kot neodvisen strokovnjak za to temo ali področje, ampak si zelo odvisen, tudi 
finančno. 



V SLS se nam zdi skrajno neetično, nedopustno in žaljivo do javnosti, da se v javni razpravi v zvezi z 
arbitražnim sporazumom pojavljajo kot neodvisni strokovnjaki svetovalci, s katerimi ima ministrstvo 
sklenjene pogodbe oz. prav bi bilo, da v primeru njihovega nastopa v javnosti in navdušenega 
zagovarjanja predloga arbitražnega sporazuma hkrati tudi jasno povedo, da nastopajo v funkciji 
svetovalca. »Ti tega javno seveda potem ne povedo, pač pa se predstavljajo kot neodvisni in objektivni 
svetovalci - strokovnjaki, čeprav zagovarjajo vladna stališča, ki so jih prek pogodb sami pomagali pripraviti 
in oblikovati,« še opozarja Presečnik. 
SLS vztraja, da bi bilo prav, da neodvisni strokovnjaki na področju teme, v zvezi s katero imajo sklenjeno 
pogodbo z MZZ, nastopajo v imenu naročnika in ne v svojem neodvisnem imenu, sicer gre za povsem 
jasno navzkrižje interesov. SLS opozarja javnost, da če strokovnjak z vladno pogodbo javno zagovarja 
vladno stališče, to  stališče ni neodvisno in je podrejeno interesu vlade. 
 
SLS: SEDAJ JE URADNO - HRVAŠKA HOČE ZAGOTOVILO, DA ARBITRAŽA SLOVENIJI NE MORE DATI 
TERITORIALNEGA STIKA Z ODPRTIM MORJEM 
 
SLS: Maske so dokončno padle. Hrvaška vlada verjame, opozicija pa hoče dodatna strokovna zagotovila, 
da Slovenija prek predlaganega arbitražnega sporazuma ne more dobiti teritorialnega stika z odprtim 
morjem. Z drugimi besedami, Hrvaška hoče imeti trdna zagotovila, da bo Slovenija prek arbitražnega 
sporazuma izgubila gospodarsko in politično strateško pomemben teritorialni stik z odprtim morjem, da 
torej ne bo nič več pomorska država v polnem pomenu te besede, ker je Slovenija bila in zaenkrat še je. 
SLS še enkrat poudarja, da so zagotovila predsednika Vlade RS Boruta Pahorja, da predlog arbitražnega 
sporazuma o meji s Hrvaško Sloveniji ohranja teritorialni stik z odprtim morjem, zavajanja slovenske 
javnosti, kar potrjujejo tudi stališča številnih uglednih slovenskih strokovnjakov na čelu z dr. Francetom 
Bučarjem, dr. Markom Pavliho in dr. Mirom Cerarjem ml. SLS opozarja, da je hrvaško stališče jasno - 
predlog arbitražnega sporazuma bo Hrvaška podpisala le ob trdnem zagotovilu, da Slovenija ne bo 
ohranila teritorialnega stika z odprtim morjem. In vsakršna zaslepljenost ali sprenevedanje slovenske 
vladajoče politike, da temu ni tako, nikakor ni opravičljiva. SLS zato upa in pričakuje, da bo vsaj sedaj 
slovenska vlada prekinila s prizadevanji za podpis takega arbitražnega sporazuma, ki je nedvomno zelo  
škodljiv za Slovenijo. Izguba teritorialnega stika Slovenije z mednarodnimi vodami bi namreč imela tudi 
velike negativne gospodarske posledice za Luko Koper, Slovenske železnice in številne druge 
gospodarske panoge ter podjetja. 
SLS ponovno poudarja, da gre pri prizadevanjih slovenske vlade za podpis tako škodljivega sporazuma za 
delovanje v nasprotju s Ustavo Republike Slovenije in več zakoni, delovanje v nasprotju s sklepom 
Državnega zbora Republike Slovenije o zaščiti slovenskih interesov pri vključevanju Hrvaške v Nato, 
delovanje v nasprotju z ugotovitvami Bele knjige Ministrstva za zunanje zadeve RS, delovanje v nasprotju z 
vsebino slovenskih protestnih not ob hrvaškem poseganju po slovenskem ozemlju in morju ter delovanje 
v nasprotju z ugotovitvami podskupin zgodovinarjev in drugih strokovnjakov v okviru vladne komisije za 
meje. Gre tudi za kršitev 35a. člena kazenskega zakonika Republike Slovenije, za kar je zagrožena visoka 
zaporna kazen. 
Ob izpostavljanju mednarodnega prava kot edinega kriterija pri določanju meje Slovenska ljudska stranka 
sprašuje Vlado RS, zakaj Republiki Hrvaški ne predloži število hrvaških kršitev mednarodnega prava, od 
poosamosvojitvene nezakonite zasedbe delov dokazano slovenskega ozemlja in morja, do katastrskih 
občin Kaštel in Savudrija, ki sta bili v nasprotju z Londonskim memorandumom, torej nezakonito in 
mednarodno pravno nično odvzeti občini Piran in priključeni občini Buje. Ali pa mednarodno pravo velja le 
takrat, kadar je to v korist Hrvaške – kar je ob dejstvu, da ima naša soseda očitno dva predsednika vlade, 
mi pa nobenega, tudi možno? 
 
SLS: OHRANITEV TERITORIALNEGA STIKA SLOVENIJE Z MEDNARODNIM VODAMI IMA NEPOSREDNE 
VELIKE GOSPODARSKE UČINKE ZA SLOVENIJO 
 
Poziv predsedniku Vlade RS, naj upošteva opozorila uglednih strokovnjakov in opusti prizadevanja za 
podpis arbitražnega sporazuma 



SLS pozdravlja krepitev gospodarskega sodelovanja 
med Slovenijo in Hrvaško, ki ga predstavlja tudi 
ponedeljkov hrvaško-slovenski gospodarski forum, 
ki je potekal v Zagrebu. Prav tako SLS podpira 
vstop Hrvaške v EU, vendar ob pogoju, da se 
Hrvaška predhodno umakne s slovenskega ozemlja 
in morja ter preneha s prizadevanji, da bi Sloveniji 
odvzela teritorialni stik z mednarodnimi vodami. 
SLS ponovno obsoja retoriko groženj s strani 
predsednika Vlade RS Boruta Pahorja, ko govori o 
nestabilnostih in spopadih v primeru, da ne bo 
podpisan predlog arbitražnega sporazuma o meji s 
Hrvaško, ki je za Slovenijo škodljiv. 
SLS se strinja s stališčem, da državi gledata skozi 
skupne interese, vendar morata te skupne interese 
najprej opredeliti in tudi obe sprejeti. Nobenega 
dvoma pa ni, da je eden najvitalnejših slovenskih 
nacionalnih interesov ohranitev teritorialnega stika 
Slovenije z odprtim morjem in če temu Hrvaška a 
priori nasprotuje, potem žal ne moremo nikakor 
govoriti o skupnih interesih. 
SLS se strinja z oceno Pahorja, da bo rešitev 
odprtih vprašanj med Slovenijo in Hrvaško vplivala 
na izboljšanje gospodarskih odnosov, pri tem pa 
SLS ponavlja, da je za rešitev odprtih vprašanj 
najprej treba najti čim večje notranje politično in 
strokovno soglasje, k čemur pozivajo ugledni 
slovenski strokovnjaki, na čelu z dr. Francetom 
Bučarjem, dr. Markom Pavliho, dr. Mirom Cerarjem 
ml. ter drugimi. SLS posebej izpostavlja, da ima 
ohranitev teritorialnega stika Slovenije z 
mednarodnim vodami neposredne velike 
gospodarske učinke za Slovenijo, saj bi morebitna 
izguba takšnega stika pomenila usodne posledice 
za Luko Koper, pa tudi Slovenske železnice in 
pomemben del slovenskega gospodarstva. 
SLS ponovno poziva predsednika Vlade RS Boruta 
Pahorja k usmeritvi energije k poenotenju 
slovenskih stališč in naj ne vztraja več na podpisu 
škodljivega predloga arbitražnega sporazuma o 
meji s Hrvaško. 

 
SLS: PREDSEDNIK VLADE RS BORUT PAHOR O »STIKU« TERITORIALNIH VODA SLOVENIJE Z 
MEDNARODNIM MORJEM PONOVNO GOVORI ZAVAJAJOČE  
 

SLS opozarja, da gre pri sobotni izjavi predsednika 
Vlade RS Boruta Pahorja, v kateri ponovno ničesar ne 
argumentira, za nadaljnjo zavajanje, ko pravi: »V 
predlaganem arbitražnem sporazumu o načinu rešitve 
vprašanja meje s Hrvaško je zapisana tudi naloga 
arbitražnega sodišča, da določi stik teritorialnih voda 
Slovenije z mednarodnim morjem.« SLS zato želi 
poudariti, da »stik« z mednarodnimi vodami, o katerem 
govori predlog arbitražnega sporazuma, ni tisti 
teritorialni stik z mednarodnimi vodami, kot ga poznajo 

k  d ž  i  ki bi t j Sl iji t lj l  
POSLANEC SLS GVIDO KRES: PUSTITI SLOVENSKE VOJAKE V TUJINI ZARADI POMANJKANJA SREDSTEV ZA 
NJIHOVO VRNITEV JE MEDNARODNA BLAMAŽA! 
 



 

V SLS smo zgroženi nad vestjo, da je kontingent slovenske vojske, ki 
je uspešno zaključil mirovno misijo, že štirinajst dni prisilno zadržan 
v Afganistanu, ker Ministrstvo za obrambo RS ne najde sredstev za 
njegovo pot domov. »Mislim, da se javnost premalo zaveda, kakšno 
luč to meče na ureditev Slovenske vojske, če zmanjka borih 
150.000 evrov za vrnitev vojakov v domovino, in kako takšna 
blamaža vpliva na mednarodni ugled Slovenije,« je začuden 
poslanec iz vrst SLS Gvido Kres. V SLS se zavedamo, da so bila 
zaradi gospodarsko-finančne krize najbolj okleščena ravno sredstva 
za obrambni proračun, vendar če se denar nekje odvzame, je treba 
ustrezno tudi reorganizirati delovanje tega resorja. 
»Če se je torej Vlada RS odločila za tako temeljito krčenje, potem naj 
tudi temu ustrezno prilagodi delovanje Slovenske vojske na 
mednarodnih misijah. Datum vrnitve posameznega kontingenta z 
mirovne misije je znan in okvirno načrtovan nekaj mesecev ali leto 
vnaprej, torej je treba takrat že tudi zagotoviti sredstva za celotno 
izvedbo,« je prepričan Kres. 
Popolnoma je jasno, da se je Slovenija zavezala k določenemu 
mednarodnemu delovanju in ima tudi določene obveznosti v okviru 
zveze NATO. »Zato je odvzeti sredstva obrambnemu proračunu na 
način, da to občutijo prav najbolj zaslužne vojakinje in vojaki na 
misijah v tujini, popolnoma neodgovorno. Ob tem pa administracija 
Slovenske vojske še vedno zaposluje čez 1300 ljudi!,« še dodaja 
poslanec SLS Gvido Kres. 
Vojaki in vojakinje Slovenske vojske so profesionalci ter plačani za 
svoje delo. Vendar, slovensko vojsko kot vojsko članice EU in NATO 
na mirovne misije in tudi v Afganistan pošilja slovenska politika. 
Vlada RS odloča o napotitvi in velikosti kontingentov vojske v 
posameznih mirovnih operacijah. Vojaki ne odločajo o misijah, oni 
so izvajalci operacij. Če so bili pripravljeni oditi in opraviti delo, ki jim 
ga je naložila politika, torej sodelovati v mirovnih operacijah v 
oddaljenih krajih, v nam skoraj neznanem svetu, potem je po 
prepričanju SLS nujno in prav, da politika izpolni svoj dolg do njih in 
jih nemudoma vrne v domovino, tako kot je bilo dogovorjeno. 
Nekatere informacije, da letala za pot domov ni mogoče dobiti, se 
nam zdijo malo verjetne, saj tudi v vojski delujejo tržna načela. Zato 
je samo treba priznati: če ni denarja, tudi ni muzike, strošek s 
prisilnim podaljševanjem misije pa ostaja! 
»Pozivamo ustrezne institucije, naj nehajo zaradi slabe 
organiziranosti sramotiti Slovensko vojsko in naj slovenske vojakinje 
in vojake po opravljeni nalogi takoj umaknejo s kriznih žarišč,« še 
zaključuje poslanec SLS Gvido Kres. 

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
 
VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK: MKGP SE OBNAŠA IGNORANTSKO DO UDELEŽENCEV JAVNE 

RAZPRAVE - ZA PREUČITEV 
PRIPOMB IN POBUD V ZVEZI S 
PREDLOGOM ZAKONA O SKLADU 
KMETIJSKIH ZEMLJIŠČ IN GOZDOV 
RS SI VLADA RS NI VZELA NITI 
DNEVA  
 
SLS protestira proti ignorantskemu 
ravnanju Vlade RS, ki je na 
četrtkovi seji brez najmanjšega 
upoštevanja strokovnih predlogov 
in pripomb potrdila vladni predlog 
Zakona o Skladu kmetijskih 



zemljišč in gozdov RS ter ga posredovala v parlamentarni postopek. Na sredini javni razpravi, ki je bila 
sklicana na pobudo poslanca SLS in predsednika Odbora Državnega zbora RS za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano Franca Bogoviča, so dvorano Državnega sveta RS do zadnjega sedeža napolnili predstavniki 
strokovne in zainteresirane javnosti ter argumentirano predstavili pomanjkljivosti zakona in predloge za 
izboljšave. Ne samo SLS, temveč tudi ostali strokovnjaki so glasno opozarjali, da gre večina predlaganih 
sprememb v smeri slabitve Sklada in povečanja njegove odvisnosti od proračunskih sredstev. Potrjeni 
predlog zakona namreč zmanjšuje nadzor nad delom Sklada, s tem ko ukinja nadzorni odbor, hkrati pa 
Sklad ne bo več zavezan poročati neposredno Državnemu zboru RS, kar je po prepričanju poslanca SLS 
Franca Bogoviča nedopustno. »Nadzor nad porabo proračunskih sredstev moramo kvečjemu okrepiti in 
narediti še bolj transparenten. To je še posebej pomembno tudi v času ekonomske krize, aktualna Vlada 
RS pa se do porabe javnega denarja obnaša ignorantsko in nonšalantno ter v primeru Sklada kmetijskih 
zemljišč celo onemogoča nadzor Državnemu zboru RS!«, pa je ogorčen tudi vodja PS SLS Jakob Presečnik. 
Skladu kmetijskih zemljišč in gozdov RS zakon dodatno odvzema sredstva iz koncesijskih dajatev, hkrati 
pa mu stroškovno nalaga še zaposlene z Zavoda za gozdove RS. Vse to vodi v popolno odvisnost Sklada 
od trenutne politične garniture oziroma postopno ukinjanje njegovih temeljnih zadolžitev in prenos 
pomembnih odločitev na tem področju na Vlado RS.  
Čeprav so bila vsa dejstva o pomanjkljivostih predloga predstavljena tudi ministru za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano dr. Milanu Pogačniku, ki je bil na javni razpravi tudi prisoten in je v njej sodeloval, 
se ta ni odločil niti za najmanjšo spremembo svojega predloga. Ob tem se v SLS sprašujemo, kakšen je 
potem namen javnih razprav, če jih koalicijski glasovalni stroj ne jemlje resno, četudi se Vlada RS tako 
rada sklicuje na stroko pri svojem delu. SLS bi sicer podprla prenos določenih dejavnosti in odgovornosti 
ter financiranje na same občine, vendar je SLS prepričana, da je predlog vladnega zakona pisan na kožo 
samo nekaterim posameznim občinam in nekaterim koncesionarjem, drugim pa bodo ostale drobtinice. 
SLS je razočarana nad aroganco Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano RS ter trenutne 
vladajoče politike, ki ni želela prisluhniti niti enemu strokovnemu argumentu niti vsem ostalim javnim 
stališčem, ki so orisala pomanjkljivosti zakonskega predloga. Brezkompromisno preglasovanje vsake 
opozicijske pripombe in ignoriranje strokovne javnosti ni v duhu delovanja za skupno dobro celotne 
države. 
 
SLS: DRŽAVA NAJ ZAŠČITI NAJBOLJ KAKOVOSTNA KMETIJSKA ZEMLJIŠČA IN NAREDI RED PRI POBIRANJU 
KONCESNIN ZA POSEKAN LES 
 
Zaradi neustrezne zakonodaje, ki se utegne še poslabšati, na desetine milijonov evrov namesto v 
državnem proračunu ali za obnovo gozdov pristane v zasebnih žepih privilegiranih koncesionarjev 

V SLS se zavzemamo za varovanje oziroma popolno zaščito najboljših kmetijskih zemljišč in menimo, da 
bi moral biti Zakon o spremembah in dopolnitvah Zakona o kmetijskih zemljiščih zastavljen tako, da bi 
čim bolj preprečil špekulacije, ki se dogajajo s kmetijskimi zemljišči. Žal je predlog zakona, ki je trenutno 
v obravnavi, slabo pripravljen in v bistvu ne ureja in ne odpravlja problemov, ki so se do zdaj pojavljali. 
Predlog Zakona o Skladu kmetijskih zemljišč in gozdov RS pa zadeve ureja enostransko in v prid le 
določenim osebam in občinam. Spreminja se namreč način določanja koncesnine, ki je že sedaj nizka in 
bi lahko bila petkrat višja. Država bi lahko namesto sedanjih cca 6 milijonov evrov letno dobila od 
koncesnine, glede na tržno ceno, vsaj 30 milijonov evrov letno. Ta sredstva bi pomenila bistveno 
povečanje vlaganj v urejanje in vzdrževanje gozdnih cest in urejanje gozdov ter izboljšala pogoje za 
delovanje gozdarske stroke, obenem pa bi se tudi sprostila konkurenca na trgu gozdarskih storitev. 
Sedanje stanje in še bolj predvidene zakonske spremembe pa pomenijo zgolj nadaljnje bogatenje 
privilegiranih koncesionarjev, saj novi zakon izpušča elemente tržnosti in priznanih stroškov. V predlogu 
sprememb zakona so nejasno določeni vrednost lesa in tržni stroški, torej stroški, povezani z 
izkoriščanjem in varstvom gozdov. Zakon zamegljuje izračun koncesnine in še slabša zdajšnjo ureditev.  
Predlog zakona med drugim praktično ukinja nadzor nad delom Sklada, ukinja se nadzorni odbor Sklada 
in poročanje o delu Sklada Državnemu zboru RS. Javnost bo tako rekoč izvzeta iz delovanja oziroma 
nadziranja Sklada, takšnih rešitev pa v SLS ne moremo razumeti kot dobronamerne.  
Nadalje predlog zakona določa prenos proračunskih sredstev in zaposlenih z Zavoda za gozdove RS na 
Sklad kmetijskih zemljišč in gozdov RS, s čimer se načrtno slabi Zavod za gozdove RS.  
Predlagatelji so v zakonu določili še, da se Skladu kmetijskih zemljišč in gozdov RS jemlje dodatnih 45 % 
od dohodka iz koncesijskih odškodnin, s čimer sklad skupno izgublja 58 % sredstev iz tega naslova. Ker 
se iz tega naslova financira delovanje Sklada in namenjajo sredstva za nakupe gozdov in vlaganja v 
izgradnjo gozdnih cest, se pod vprašaj postavlja nadaljnje delovanje sklada in dobro izvajanje nalog, ki mu 
jih nalaga zakon. Sklepamo, da gre s tako rešitvijo za nek način ukinjanja Sklada in omogočanje prenosa 
državnih kmetijskih zemljišč in gozdov v rabo drugim zainteresiranim subjektom. 



V SLS torej ugotavljamo, da je predlog Zakona o Skladu kmetijskih zemljišč in gozdov RS pisan le v korist 
določenih občin in ljudi in ga zato, čeprav prinaša tudi nekatere pozitivne rešitve, kot celoto ne moremo in 
ne bomo podprli. 
 
V DZ RS JE V SREDO POTEKALA PREDSTAVITEV MNENJ O PRIHODNJI UREDITVI POLITIKE KMETIJSKIH 
ZEMLJIŠČ IN GOZDOV 
 

Po večkratnih pobudah poslanca 
SLS in predsednika Odbora DZ RS 
za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano Franca Bogoviča je bila v 
sredo le izvedena javna 
predstavitev mnenj o predlaganih 
dopolnitvah Zakona o kmetijskih 
zemljiščih in Zakona o Skladu 
kmetijskih zemljišč in gozdov RS. V 
SLS smo namreč mnenja, da je 
predlog zakona, ki je trenutno v 
obravnavi, pripravljen slabo in 
nikakor ne ureja in odpravlja 
problemov, ki se najpogosteje 
pojavljajo v zvezi s kmetijskimi 
zemljišči. Zavedati se moramo, da 
slovenska samooskrba s hrano iz 
leta v leto nazaduje, zato bomo v 
SLS naredili vse, kar je v naši moči, 
da bomo obvarovali kmetijska 
zemljišča in da bodo služila 
svojemu prvotnemu namenu – 
pridelavi hrane. 
Vzporedno je potekala tudi 
predstavitev mnenj o predlogu 
Zakona o Skladu kmetijskih 
zemljišč in gozdov RS. Po mnenju 
SLS predlog ureja zadeve 
enostransko in v prid nekaj 
posameznim občinam in 
koncesionarjem. Praktično se 
ukinja nadzor nad delom sklada, 
odvzema se mu sredstva iz 
naslova koncesijskih dajatev in se 
ga prepušča na milost in nemilost 
vladajoče politike, kar izniči njegov 
osnovni namen. 
Predlog zakona tudi spreminja 
način določanja koncesij, ki so že 
sedaj smešno nizke. V SLS se 
zavzemamo za vsaj petkratno 
povišanje koncesijskih dajatev, saj 
tržne cene lesa to omogočajo. To 
bi omogočilo večja vlaganja v 
urejanje in vzdrževanje gozdnih 
cest ter izboljšalo pogoje delovanja 
gozdarske stroke. Predvidene 
zakonske spremembe pa 
prinašajo še večje bogatenje 
privilegiranih koncesionarjev. 
Zakon namreč izpušča elemente 
tržnosti, ne določa normativov za 
priznane stroške, zamegljuje 
izračun koncesije itd … 



Zato se nam v SLS predlog Zakona 
o Skladu kmetijskih zemljišč in 
gozdov RS nikakor ne zdi 
primeren, saj je v več točkah 
neustrezen in ga zato, kljub 
nekaterim ustreznim rešitvam, kot 
celoto ne moremo podpreti. 

 
VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK: V SLS ZA PRAVIČNEJŠE POKOJNINE KMETOV 

 
Pred kratkim je skupina poslancev SLS s prvopodpisanim Jakobom 
Presečnikom v parlamentarno proceduro vložila dva zakona, s katerima 
predlagajo pravico do letnega dodatka in do varstvenega dodatka, s čimer 
bodo lahko zagotovili bolj pravične pokojnine, ki bodo kmetom z najnižjimi 
pokojninami olajšale preživetje. Do letnega dodatka ti kmetje niso upravičeni, 
prav tako v lanskem letu sprejet Zakon o varstvenem dodatku ne vključuje 
kmetov, uživalcev pokojnin po zakonu o starostnem zavarovanju kmetov 
oziroma tistih, ki so bili zavarovani za ožji del pravic in ki imajo najnižje 
pokojnine, ki jim ne omogočajo preživetja, kljub temu, da so vse življenje trdo 
delali na kmetiji.  
»V SLS menimo, da moramo končno popraviti krivične in sramotne pokojnine, 
da ne bodo kmetje še naprej drugorazredni državljani. Kako naj pričakujemo, 
da se bodo mladi odločali nadaljevati tradicijo na kmetiji, če že danes vedo, 
da bodo na starost najverjetneje ostali pod pragom revščine in na robu 
preživetja? In to je vprašanje, ki zadeva vse nas; namreč, kdo nam bo 
potemtakem zagotavljal samooskrbo s hrano?,« se ob tem sprašuje vodja PS 
SLS Jakob Presečnik.   

V Sloveniji je prag revščine določen pod 495 evrov, kmečka pokojnina pa po zakonu o starostnem 
zavarovanju kmetov od 1. januarja 2009 znaša le 227,60 evrov, pokojnina kmeta borca NOV pa od 1. 
januarja 2009 dalje 455,19 evrov. »Pogoji kmetijskega poslovanja in velikost kmetij v Sloveniji mnogo 
kmetom ne zagotavljajo, da bi dosegali tolikšen katastrski ali drug dohodek kmečkega gospodarstva na 
zavarovanega člana, ki bi ustrezal znesku minimalne plače,« opozarja Jakob Presečnik.  
Leta 2000 je bilo kmetov uživalcev po zakonu o starostnem zavarovanju 9.744, leta 2005 je bilo teh 
uživalcev 4.522, podatki za januar 2009 pa kažejo, da je uživalcev teh pokojnin le še 2.302. Po podatkih 
ZPIZ je bilo v letu 2008 samo še 281 kmetov - borcev. »Vsi ti podatki kažejo na to, da je kmečka 
populacija ogrožena kljub temu, da je veliko pripomogla k obstoju kmetij, pridelovanju hrane in 
ohranjanju kulturne krajine v Sloveniji, kar je velikega pomena za našo državo in njene prebivalce. Mnogi 
so ostali sami na kmetiji, številni v celem obdobju s trdim delom niso mogli privarčevati sredstev za svojo 
starost,« še poudarja vodja PS SLS Jakob Presečnik. 
Ob tem so v PS SLS vložili tudi dopolnitve oz. amandmaje k proračunu za leto 2010 in 2011, s katerimi 
predlagajo potrebna sredstva za uvedbo varstvenega dodatka tudi za najnižje kmečke pokojnine v višini 
2,642 milijona evrov ob predvidevanju, da bi ostalo število upravičencev isto, kar pa glede na dosedanje 
zmanjševanje števila upravičencev ni zelo verjetno.  
Za letni dodatek kmetom z najnižjimi pokojninami pa je ocena, da bo treba iz blagajne PIZ zagotoviti ob 
enakem znanem številu upravičencev po starostnem zavarovanju kmetov v letu 2010 sredstva v višini 
909.838,45 evrov na letni ravni. To je zanemarljiv znesek ob vseh zvišanjih postavk v predlogih 
proračunov za leti 2010 in 2011 (že samo za Splošne storitve za pravosodne organe je v proračunu za leto 
2010 predlagano povečanje kar za 4,3 milijona evrov). V SLS ponovno pozivamo Vlado RS, da ob 
nerazumnih povečanjih administrativnih stroškov vladnih službe ne varčuje na socialno najšibkejših slojih 
prebivalstva. 
»Pred nami je reforma pokojninskega sistema, nujna je tudi reforma določanja katastrskega dohodka, do 
takrat pa je nujno urediti izenačenje kmetov z ostalimi upravičenci, zato smo predlagali, da se predloga 
obravnavata po skrajšanem postopku, veljati pa bi začela s 1. januarjem 2010,« je zaključil Jakob 
Presečnik. 
 
NOVA GENERACIJA SLS: DO KDAJ SE BOMO ŠE MORALI VOZITI PO CESTI SMRTI LJUBLJANA – KOČEVJE? 
 
Če ne bo ukrepov, sledi državljanska nepokorščina 



 

V Občinskih odborih Nove generacije SLS Kočevje, 
Loški Potok, Sodražica, Ribnica, Dobrepolje, 
Velike Lašče, Grosuplje, Ig in Škofljica so se 
odločili, da sprožijo obsežno akcijo s ciljem 
čimprejšnje realizacije 3a razvojne osi, ki vključuje 
tudi rekonstrukcijo ceste Ljubljana – Škofljica – 
Kočevje. Ta cesta je po uradnih statističnih 
podatkih po številu mrtvih in poškodovanih 
udeležencev v prometu ena najnevarnejših v 
Sloveniji. Zato bodo v začetku novembra pripravili 
posvet, na katerega bodo povabili predstavnike 
vseh občin s tega območja, predstavnike 
Ministrstva za promet RS, Ministrstva za okolje in 
prostor RS, Družbe za avtoceste RS, DDC-ja, 
Direkcije RS za ceste, kakor tudi AMZS in druga 
stanovska združenja šoferjev in avtoprevoznikov 
ter civilno-družbene organizacije, ki se ukvarjajo z 
varnostjo v cestnem prometu. 
Predsednik NG SLS Bor Zgonc od srečanja 
pričakuje »seznanitev s potekom aktivnosti za 
rekonstrukcijo osi Ljubljana – Škofljica – Kočevje, 
ki so po naših informacijah nerazumljivo in 
neopravičljivo zastale«. To je še posebej 
neopravičljivo, če vemo, da vsako leto ohranjanje 
sedanjega stanja pomeni številne nove smrtne 
žrtve, številne poškodovane s trajnimi posledicami 
in veliko gmotno škodo. 
Nova generacija SLS zahteva tudi pospešitev 
aktivnosti za izgradnjo obvoznice mimo Škofljice, 
saj občani vsakodnevno izgubljajo ogromno časa 
ob vožnji v in iz Ljubljane zaradi velikih zastojev pri 
Škofljici in pri dostopu v Ljubljano s smeri Iga, 
kamor se preusmerja del prometa, del prometa 
pa se zaradi zastojev na Škofljici preusmerja na 
Grosuplje, kjer se prav tako ustvarjajo občasni 
zastoji. Po naših informacijah so vse variante 
obvoznice preko Barja trenutno v popolnem 
mirovanju, predvsem zaradi ene od zaščitenih vrst 
žuželk in Nature 2000, ki vključuje območje 
Ljubljanskega barja, Bor Zgonc pa ob tem 
poudarja, da je »cesta Ljubljana – Kočevje in 
naprej proti Hrvaški v času poletne turistične 
sezone ena najpomembnejših tranzitnih poti 
turistov iz Slovenije in drugih evropskih držav proti 
Kvarnerju in Dalmaciji.« 
Nova generacija SLS bo vztrajala, da stališča v 
zvezi s cesto Ljubljana – Kočevje postanejo tudi 
del programskih in političnih prednostnih nalog 
SLS na državni ravni. 
 »V primeru, da ne bo prišlo do pospešene 
realizacije projekta rekonstrukcije osi Ljubljana – 
Kočevje in še posebno takojšnjih premikov pri 
pripravi projekta obvoznice mimo Škofljice, bo 
Nova generacija SLS pripravila različne aktivnosti 
državljanske nepokorščine, saj ne pristajamo na 
vlogo drugorazrednih državljanov,« še obljublja 
predsednik podmladka SLS Nove generacije Bor 
Zgonc. 

 



O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
 
HUMANITARNA AKCIJA SLS: 5 TON ZELJA ZA KARITAS 
 
Vodja PS SLS Jakob Presečnik: SLS v nedeljo začela projekt »Solidarnost SLS za solidarnosti potrebne« 

 

V SLS smo se ob še vedno 
preteči gospodarsko-
finančni krizi odločili, da 
poskušamo pomagati 
tistim, ki v teh časih najbolj 
potrebujejo našo pomoč. 
Ob tem je vodja PS SLS in 
član Odbora Državnega 
zbora RS za delo, družino in 
socialne zadeve Jakob 
Presečnik poudaril: 
»Prepričani smo, da pomoč 
ni vedno le denarna, pač pa 
je lahko tudi materialna. 
Zato s pomočjo naših 
članov iščemo vse tiste, 
predvsem pa pridelovalce 
hrane - kmete z viškom 
pridelkov oziroma take, ki 
pridelkov niso zmožni 
pospraviti sami in bi jih del 
bili pripravljeni odstopiti v 
dobrodelne namene za 
tiste, ki jih je kriza v tem 
časih najbolj prizadela.« 
Prva humanitarna akcija je 
potekala v nedeljo, 25. 
oktobra 2009, ko nam je 
kmet iz Roj pri Ljubljani 
odstopil njivo zelja in je 
deset prostovoljcev 
strankinega podmladka 
Nove generacije SLS že 
pobralo okoli 5 ton zelja in 
ga predalo Karitasu. 
Prostovoljci Nove 
generacije so tako dober 
teden po svetovnem dnevu 
boja proti revščini z vrečami 
zeljnatih glav napolnili dva 
Karitasova kombija. 
Tajnik Škofijske karitas 
Ljubljana Jože Rovtar pa je 
povedal: »"Za vse je svet 
dovolj bogat in srečni vsi bi 
bili, ko kruh delil bi z 
bratom brat...," piše v 
pesmi Siromak Simon 
Gregorčič.  Na poseben 
način ste njegovo sporočilo 
razumeli v SLS. Našli ste 
kmeta, ki je bil pripravljen 
podariti zelje, in zbrali  



skupino mladih, ki so 
darovali svoj čas - nedeljsko 
dopoldne, ko nekateri 
počivajo po "težki" soboti 
ali si vzamejo čas samo 
zase. Akcija je uspela: z 
njive smo odpeljali dva 
velika kombija zelja. Včeraj 
sem videl srečo v očeh 
mladih, ki so ga pobirali na 
njivi. V naslednjih dnevih 
bodo srečni ubogi, ki ga 
bodo dobili pri nas na 
Poljanski in še kje v 
Ljubljani.« Ob tem je 
pohvalil zamisel in izvedbo 
humanitarne akcije, ki je v 
času recesije, ko je ubogih 
vse več, še posebej veliko 
vredna. 
»Ravno v času recesije se 
bo pokazalo, ali znamo 
držati skupaj in ali se 
zavedamo, da je okoli nas 
res veliko ljudi, ki 
potrebujejo našo pomoč. In 
v SLS trdimo – v takih 
gospodarskih in socialnih 
razmerah štejejo le dejanja, 
ne besede,« je akciji na pot 
povedal Presečnik in 
obenem naprosil »vse 
pridelovalce, ki imajo 
morda viške pridelkov na 
svojih kmetijah, tudi kmete 
starejše generacije, ki jim 
primanjkuje pridnih rok za 
pobiranje pridelkov, da 
nam to sporočijo, naši 
prostovoljci iz podmladka in 
drugi jih bodo z veseljem 
prišli iskat in tudi 
organizirali predajo izdelkov 
humanitarnim 
organizacijam.« 
V SLS smo tako uspeli 
povezati medgeneracijsko 
delovanje tudi z dobrodelno 
dejavnostjo, kjer smo 
povezali delo stranke, 
njenih zvez in podmladka. 
»V sedanjem času, ko je 
socialna stiska Slovenk in 
Slovencev velika, smo v 
SLS ponosni, da smo uspeli 
viške pridelka pospraviti, da 
ti niso šli v nič, in jih predati 
Karitasu. Obenem pa nas 
tudi veseli, da smo začetek 
projekta »Solidarnost SLS 
za solidarnosti potrebne« 



začeli tako uspešno,« 
zadovoljno razlaga Jakob 
Presečnik.   

 
OO SLS HRPELJE KOZINA: ZA SLOVENIJO V LONDON  
 

Predsednik OO SLS Hrpelje - Kozina Jadran Ivančič   

Nekega poletnega popoldneva je ob pijači padel 
zanimiv predlog, ali ne bi šli v London na nogometno 
tekmo med Anglijo in Slovenijo. Beseda je dala 
besedo, in smo šli. 
Dobili (op. kupili) smo 5 vstopnic za slovensko 
tribuno, uredili vse potrebno glede letalskih kart in 5. 
septembra 2009 poleteli iz Trevisa. Let je bil 
prekrasen. V sončnem vremenu smo iz zraka 
občudovali severno Italijo, prekrasne švicarske Alpe, 
francosko nižavje in po uri in pol pristali v Londonu. 
Že nekaj dni prej nas je prijetno presenetil vladni 
urad Republike Slovenije za informiranje, saj so 
vsakemu, ki je kupil vstopnico, na dom poslali majico 
z napisom I FEEL SLOVENIA. Oblečeni v te majice 
smo prišli v center Londona, si ogledali Big Ben, 

Buckinghamsko palačo in druge znamenitosti ter se z podzemno železnico odpeljali na stadion Wembely. 
Majice, v katerih je bilo večina od 2000 Slovencev, so dale poseben pečat in vzdušje. Celo Angleži so jih 
opazili. Prejemali smo laskave opazke o zanimivem napisu in to na ulici, v pubih, v podzemni železnici na 
stadionu, skratka vsepovsod. 
Wembleyu pravijo tudi hram nogometa, in res je tako. Sprejme 92.000 gledalcev in se lahko izprazni ali 
napolni v eni uri. Logistiki „kapo dol“. Sam stadion ima npr. kar 2100 toaletnih prostorov, torej za vsakega 
Slovenca po enega, pa še ostane.  
Kljub prijateljski tekmi se je na stadionu zbralo nad 67.000 gledalcev. Korektno navijanje enih in drugih je 
pripomoglo k prečudovitemu vzdušju. Še posebej vznemirljivo pa je bilo ob skandiranju  »Kdor ne skače, ni 
Slovenc«, saj smo Angleže popolnoma preglasili.  
Tekma je bila res prijateljska, saj je mogoče manjkalo nekaj več tekmovalnega naboja. Rezultat 2 : 1 za 
Anglijo, ob podpori sodnikov, je soliden dosežek za slovensko reprezentanco, kar so nam potrdili tudi 
angleški navijači.  
Na ulici pred stadionom so za varnost skrbeli policisti, večinoma policistke na konjih, ki so bile prej 
fotografska vaba kot varnost, a le na prvi pogled.  
Po tekmi smo v centru Londona preizkusili italijansko hrano, stregle so nas Poljakinje, plačali smo 
Angležinji, vrata so nam odpirali Afričani, skratka pisana druščina iz vsega sveta na enem mestu. 
Proti jutru smo se odpeljali na letališče. Polet v sončnem vremenu proti Trevisu je minil povsem mirno. Po 
poti domov smo utrujeni zaspali, razen šoferja, se razume. 
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LADO LESKOVAR, ŽIVA LEGENDA SLOVENSKE POPEVKE - JEŽKOV NAGRAJENEC 2009 
 



 

Letošnji dobitnik Ježkove nagrade je šansonjer Lado Leskovar, legenda iz 
časov, "ko so slovensko popevko še pisali pesniki", pevec, ki ga je cenil tudi 
sam Ježek. Z nagrado Franeta Milčinskega – Ježka RTV Slovenija že 21 let 
nagrajuje dosežke radijske in televizijske ustvarjalnosti, ki sledijo tradiciji 
Ježkovega duha.  
Lado Leskovar je na profesionalno glasbeno pot stopil leta 1958; letos 
mineva pol stoletja od njegovega prvega snemanja na takratnem Radiu 
Ljubljana. Posnel je vrsto plošč, nastopal v radijskih in televizijskih oddajah 
RTV Ljubljana in pozneje RTV Slovenija, pri njegovem sodelovanju z 
najvidnejšimi skladatelji so se rodile številne zimzelene melodije, kot so 
Zakaj, Vagabund, Pismo za Mary Brown, Tvoje oči Marija, Nekoga moraš 
imeti rad, Natalie, Poslednja postaja in druge. Zvest ostaja predvsem poeziji, 
saj je eden redkih, ki prepeva tudi skladbe na besedila priznanih slovenskih 
pesnikov, med njimi odmevne interpretacije besedil Franeta Milčinskega - 
Ježka. 
Ob tem lepem dogodku mu čestitamo tudi v Tajništvu SLS! 
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